

Date: 2/4/2025 2025/04/21

Ref: L/IR/1/21425 21425/1 الاشارة: ش م/د ق/ 21425/1

## **Dear Shareholders of The National Investor PrJSC**

السادة/ مساهمي شركة المستثمر الوطني ش م خ الكرام،،،

Subject: List of Candidates for The National Investor PrJSC's (the "Company") Board of Directors Membership

الموضوع: قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني ش.م.خ ("الشركة")

## Greetings;

تحية طيبة و بعد،،،

With reference to the above-mentioned subject, please find below the list of candidates nominated for the Company's Board of Directors membership, the submission of nomination was open for 10 days (from 4 to 18 April), the list will be presented to the Shareholders in the upcoming AGA to be held on Wednesday 30 April 2025. Please find attached also short bios for the candidates:

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نرفق أدناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة، حيث تم فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة لمدة 10 أيام، من 8 – 18 أبريل 2025 لقبول مطالب الترشح، وسيتم عرض قائمة المرشحين على المساهمين للتصويت خلال اجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقاده يوم الاربعاء الموافق 30 أبريل 2025. كما نرفق طيه نبذة عن المرشحين وسيرهم الذاتية:

SN	Candidate name	Nationality
1.	Mr. Saeed Mohamed Hasan Almasoud	UAE
2.	Mr. Mohammed Abdulla Juma Alqubaisi	UAE
3.	Mr. Mohammed Abdulla Almazrouei	UAE
4.	Mr. Tariq Khalil Dawood Badran Al Karaeen	UAE
5.	Dr. Khadija Ali Mohammed Abdulrahman Alameri	UAE

الجنسية	اسم المرشح	م
إماراتي	السيد/ سعيد محمد حسن المسعود	.1
إماراتي	السيد/ محمد عبد الله جمعة القبيسي	.2
إماراتي	السيد/ محمد عبد الله المزروعي	.3
إماراتي	السيد/ طارق خليل داود بدران القراعين	.4
إماراتي	دكتورة/ خديجة علي محمد عبد الرحمن العامري	.5

Best regards;

وتفضلو بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Saeed Almasoud Chairman سعيد المسعود رئيس مجلس الادارة



# Overview of the Candidates of The National Investor's Board Membership PrJSC

نبذة عن المترشحين لعضوية مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني ش م خ

### Mr. Saeed Mohamed Hasan Almasoud



السيد/ سعيد محمد حسن المسعود

Holds a bachelor degree in Business Administration from Jordan University, Amman and an "MBA" degree from the American Graduate School of International Management (Thunderbird) in Phoenix, Arizona – U.S.A. Mr. Saeed Almasoud is serving currently as a Chairman at The National Investor, he was at the Board of TNI since 20212. He also sits on the Boards of National Catering Company, and Fluid Control Trading LLC. Mr. Almasoud has over 35 years of diverse international banking experience at the National Bank of Abu Dhabi (NBAD) as a corporate lending officer and at Citigroup as Head of Private Banking. Mr Al Masoud formed his own General Banking Consultancy company First Reach Marketing Consult LLC and he manages it since 2005.

حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من الجامعة الأردنية، عمان وشهاة ماجستير إدارة الأعمال من كلية الدراسات العليا الأمريكية للإدارة الدولية (تندربيرد) في فينيكس، أريزونا الولايات المتحدة الأمريكية وهويشغل حاليا منصب رئيس مجلس إدارة المستثمر الوطني ش م خ، وقد انضم الى مجلس ادارة المستثمر الوطني منذ 2012. هو أيضا عضو مجلس ادارة الشركة الوطنية للتموين، وفلويد كنترول تريدنغ ذم م، للسيد سعيد المسعود خبرة حافلة نفوق 35 عامًا في الخدمات المصرفية الدولية المتنوعة، خبرة حافلة نفوق 35 عامًا في الخدمات المصرفية الدولية المتنوعة، انضمامه الى سيتي جروب كرئيس قسم. أسس السيد سعيد المسعود شركته الخاصة للاستشارات المصرفية العامة، فيرست ريتش ماركيتنغ كونسالت ذم م ويديرها منذ 2005.

## Mr. Mohamed Abdulla Jumaa Alqubaisi



السيد/ محمد عبد الله جمعة القبيسي

Mr. Alqubaisi holds a Bachelor of Science in Computer Engineering from the University of Texas at Austin. He is the Founder of Finance House PJSC and serves on the boards of various UAE and GCC based public and private companies. He has a distinguished career in banking and finance within UAE, served as deputy CEO of Abu Dhabi Islamic Bank and NBAD where he headed the bank's domestic, international, and capital markets operations. Mr. Mohamed Alqubaisi also served on the Board of several leading institutions including Insurance House, FH Capital and The National Investor where he held the position of the Vice Chairman and board member for many board rotations since 2005.

السيد محمد القبيسي حاصل على بكالوريوس العلوم في هندسة الكمبيوتر من جامعة تكساس في أوستن. هو مؤسس شركة دار التمويل، قد شغل العديد من المناصب في عدة شركات رائدة عامة وخاصة في الإمارات وفي دول مجلس التعاون الخليجي. يتمتع بخبرة كبيرة في مجال الخدمات المصرفية والمالية في الإمارات العربية المتحدة، حيث شغل منصب نائب الرئيس التنفيذي لبنك أبوظبي الإسلامي، وعمل في بنك أبوظبي الوطني حيث ترأس عمليات السوق المحلية والدولية وأسواق رأس المال بالبنك. كما عمل السيد محمد القبيسي في مجلس إدارة العديد من المؤسسات الرائدة بما في ذلك دار التأمين، إف إتش كابيتال والمستثمر الوطني حيث شغل منصب نائب رئيس وعضو مجلس ادارة لعدة دورات للمجلس منذ 2005.



#### Mr. Mohamed Abdulla Mohamed Ali Almazrouei

Mr. Mohamed Al Mazrouei holds a Bachelor of Science in Accounting from the Higher Colleges of Technology of Abu Dhabi, and a degree in Business and International Languages from Sorbonne University of Abu Dhabi. Mr. Almazrouei is presently the chairman of South Westman Contracting. He worked as Associate Asset Manager Acting Head of Land Sales at Miral Asset Management LLC. Mr. Almazrouei has also experience in the banking sector and investment management industry. Mr. Almazrouei joined TNI Board in 2022.

# السيد/ محمد عبد الله محمد علي المزروعي

السيد محمد المزروعي حاصل على باكالوريوس في علوم المحاسبة من المعهد الأعلى التكنولوجيا بأبوظبي، وشهادة إدارة و لغات من جامعة السربون بأبوظبي. و هو يشغل حاليا منصب رئيس مجلس إدارة شركة ساوث ويستمن للمقاولات، عمل كمدير أصول مساعد وقائم بأعمال رئيس مبيعات الأراضي في شركة ميرال لإدارة الأصول ذ.م.م و لديه خبرة واسعة في القطاع المصر في وقطاع ادارة الاستثمار، كما شغل منصب مستشار للتطوير العقاري. وقد التحق السيد محمد المزروعي بمجلس إدارة المستثمر الوطني منذ سنة سنة 2022.

### Mr. Tariq Khalil Dawood Badran Al Karaeen

Mr. Tariq is a member of the certified public accountant from Ireland and a fellow certified public accountant from the association of CPAs of UK; and from Montana Society of CPAs of USA. He has over 20 years of local and international experience in the financial investment industry, banking, and financial services. He currently works as Investment Director for Zaid Charity Foundation, and sits at the board of Noor Capital, Mr. Tariq held the position of CEO in Al Ain Capital, Deputy General Manager in Abu Dhabi Financial Services and NBAD, Executive Manager at Dubai Commercial Bank. He joined TNI Board in 2019.

# السيد/ طارق خليل داود بدران القراعين

السيد طارق هو عضو محاسب معتمد من أيرلندا وزميل محاسب عام معتمد من جمعية المحاسبين القانونيين في المملكة المتحدة؛ ومن جمعية مونتانا للمحاسبين القانونيين في الولايات المتحدة الأمريكية. لدى السيد طارق بدران خبرة محلية ودولية تفوق 20 عامًا في مجال الاستثمار المالي والخدمات المصرفية والمالية. يشغل منصب مدير إدارة الاستثمار بمؤسسسة زايد الخيرية والانسانية، و عضو مجلس إدارة نور كابيتال، و قد شغل سابقا منصب الرئيس التنفيذي في العين كابيتال، نائب المدير العام في أبوظبي للخدمات المالية وبنك أبوظبي الوطني، ومدير تنفيذي في بنك دبي التجاري. انضم الى مجلس إدارة المستثمر الوطني منذ 2019.

### Dr. Khadija Ali Mohammed Abdulrahman Alameri

Dr. Khadija holds PhD in Business Administration from the University of Tokyo, Japan and a Master's in International Human Resources Management from the University of Paris 2 France. She currently serves as a Board Member of Abu Dhabi Chamber of Commerce, a Board Member of Business Women Council in addition to her exposure as a diplomat working for the Ministry of Foreign Affairs. Dr. Khadija works as Assistant Professor in Zayed University College of Business. She submitted her application to the membership of TNI for the first time.



## دكتورة/ خديجة على محمد عبد الرحمن العامري

تحمل شهادة الدكتوراه في ادارة الأعمال من جامعة طوكيو باليابان و شهادة ماجستير في إدارة الموارد البشرية العالمية من جامعة باريس2 بفرنسا. تشغل الدكتورة خديجة منصب عضو مجلس إدارة غرفة أبوظبي للصناعة و التجارة و عضو مجلس إدارة مجلس نساء الأعمال اضافة الى مهام ديبلوماسية تقوم بها لدى وزارة الخارجية. وهي تعمل كاستاذ مساعد بجامعة زايد للأعمال. تقدم الدكتورة خديجة ترشحها لعضوية مجلس إدارة المستثمر الوطنى لأول مرة.